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经典韩国
济州岛 | 釜山 | 庆州 | 大邱 | 全州 | 首尔

CLASSICAL KOREA
JEJU ISLAND | BUSAN | GYEONGJU | 

DAEGU | JEONJU | SEOUL

Bulguksa Temple
Bulguksa is located on the slopes of Mount Toham. It is a head temple of the 
Jogye Order of Korean Buddhism and encompasses seven National treasures 
of South Korea, including the Dabotap and Seokgatap stone pagodas, 
Cheongun-gyo (Blue Cloud Bridge), and two gilt-bronze statues of Buddha. 
In 1995, Bulguksa was added to the UNESCO World Heritage List together with 
the Seokguram Grotto, which lies four kilometers to the east.

佛国寺 
佛国寺是位于韩国庆尚北道的一座佛教寺院，寺内的多宝塔、释迦塔、蓝云桥和两座
金铜大佛等七个文物被列为韩国国宝。1995年，佛国寺和位于其东部的石窟庵一同被
列为世界文化遗产。佛国寺被认为是新罗佛教艺术的经典。
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第1天 吉隆坡     仁川

集合于吉隆坡国际机场，飞往韩国。 

仁川 - 首尔 - 金浦机场  济州岛第2天

临津阁
曾是饱受战火摧残的地方，如今成为旅游胜地，并时刻提醒人们要认清
和平的重要性。

★乌头山统一展望台
透过望远镜可见北韩人民生活模样，这里也是实现统一教育的亲身体验场。

神奇之路
这条公路是一段斜坡路，但是放在路面上的空评空罐都会沿着上坡方向
迅速滑动，拉开手闸的汽车也会自动沿上坡行进。

中央地下街

第3天 济州岛

城山日出峰
海拔182米的城山日出峰是世遗级景点，由10万年前海底火山爆发而形
成，是 一块高耸的巨岩，其顶部有巨大的火山口。

涉地可支

海女博物馆
为将海女文化传承下去，在济州海女抗日纪念公园内建立了海女博物馆。

树木主题公园 (冰雕博物馆+3D美术馆+5D电影馆)
济州的泰迪熊冰雕、热带鱼、及象征今年生肖的冰雕。除此之外还有北
极村的冰屋、冰滑梯等，各式的冰雕展示。

第4天 济州岛     釜山 - 庆州 - 大邱

札嘎其海鲜市场
韩国最大的鱼市场，自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的朋友必定去的
市场！市场提供您各式各样的海外，还能找到一些非常独特的鱼和海鲜
种类(至少与西部文化不同)。现在您能以合理的价格尝试到各种各样的
生鱼片。

佛国寺
佛国寺和石窟庵于1995年12月6日与海印寺八万大藏经及宗庙一同入选
世界文化遗产，在世界上享有很高的盛名。

石窟庵
庵内筑有面朝东海的东方最大的如来坐像。

季节限定：
※4月01日至10日第四天抵达石窟庵之团队，如遇樱花季节将以普门湖替代。
★普门湖赏樱花
在百花盛开的春天，普门湖周边和佛国寺公园的樱花盛放，微风拂
过，一场“樱花雪”把这里点缀的异常美丽壮观。

※樱花满开将视天气和季节性而定

第5天 大邱 - 全州

★前山展望台 (含往返览车)
环绕三座山峰的北边溪谷座落着前山公园。 1970年起这里便开始开发
为公园, 1981年再以10年计画进行新开发。为大邱市最大的都市自然公
园, 占地508万坪。

洛东江战役博物馆
于1979年6月25日正式竣工开业。纪念6.25战争时的最后防线——洛东
江战役地和参战勇士们的伟大功绩。室外陈列有若干重武器。

全州巧克力馅饼DIY

第6天 全州 - 首尔

全州韩屋村 
超过800韩国传统“韩屋”的房子。它特别适合于屋顶的曲线美。屋顶
的边缘略微上朝向升到天显得精致。 

★穿韩服游韩屋村 ※只含韩服及女性头饰。 

东大门市场 + 东大门设计广场

★乱打秀
一部非常流行的韩国音乐剧。1997年10月10日在韩国首尔湖岩艺术中
心首演。1999年，乱打秀在爱丁堡艺术节首次在国际舞台亮相，并获
得最佳表演奖。※如特别事故未能观赏，将以JUMP秀代替。

第7天 首尔

购物站：人参专卖店、健肝宝专卖店、美容化妆品免税店。

美容学院（护肤课）

明洞

德寿宫 ※每逢星期一休馆
位于首尔最繁华的街道上，以富有韵味的石墙路而闻名。在首尔的宫殿
中唯有德寿宫与西式建筑并肩而立，构成别样的景致。 

第8天 首尔 - 仁川  吉隆坡

土产与纪念商品店

今天，我们乘搭当日航班，依依不舍告别韩国返回家园。

符号表示：★ 含门票；游览站点

世界是本书，不从旅行获得充足，世界是本书，不从旅行获得充足，
而是为了心灵获得休息。而是为了心灵获得休息。

——西塞罗——西塞罗

城山日出峰城山日出峰 Seongsan Sunrise Peak Seongsan Sunrise Peak



Kuala Lumpur       IncheonDAY 1
Assemble in KL International Airport for flight to Korea.

Incheon - Seoul - 
Gimpo Airport  Jeju IslandDAY 2

Imjingak
Imjingak is a park located just 7 km from the Military Demarcation 
Line. Once was among the fiercest battlegrounds in Korean 
War, now become the forefront of tourism with an aspiration for 
Korean unification.
★Odusan Unification Observatory
Odusan Unification Observatory was established to console the 
feelings of dispersed families and provide an educational site.
Mysterious Road
An objects and liquid appear to roll and flow up the hill instead of 
down, in fact, such image of gravity defiance is an optical illusion 
rendered by the seemingly high surroundings.
Tapdong Shopping

Jeju IslandDAY 3
★Seongsan Ilchulbong Peak (Sunrise Peak)
An island from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 
years ago, it is one of the World Heritage Site.
Seopjikoji 
★Haenyeo Museum 
The museum introduces to the world the unique activities and 
culture of Jeju’s haenyeo female divers. 
★Sumokwon Theme Park 
(Includes Ice Museum + 3D Art Gallery + 5D illusion Theatre) 
An indoor museum and theme park that houses the Jeju Ice 
Museum, the Bucket List 30 Art Trickeye Museum, and the 5D 
Fantasy world.

Jeju Island  Busan - Gyeongju - 
DaeguDAY 4

Jagalchi Market
The largest fish market in Korea since 1889. The market offers 
almost every type of seafood available for purchase. For 
seafood lovers, the dishes are served in a very unique way for a 
very reasonable price.
★Bulguksa Temple
The temple is considered as a masterpiece of the golden age of 
Buddhist art in the Silla Kingdom. The beauty of the temple itself 
and the artistic touch of the stone relics are known throughout 
the world.
★Seokguram Grotto
It exemplifies some of the best Buddhist sculptures in the world.

Seasonal Arrangement : 
※Seokguram Grotto will be replaced to Bomun Lake Cherry Blossom 
Spot if the day 4 itinerary falls between April 1st to 10th
★Bomun Lake Cherry Blossom Spot
Bomunho Lake is a 1,652,900m² in size. The combination of the 
stunning trees reflected in the waters of Bomunho Lake and the 
trees of Bulguksa Park gracefully adorning the nearby temple 
make for particularly stunning sights.

※The above itineraries are subject to weather conditions.

Daegu - JeonjuDAY 5
★Mt Apsan Observatory (Includes Round Trip Cable Car) 
Situated in Nam-gu, Daegu, Apsan Observatory is a viewing 
point overlooking the whole of downtown Daegu at a glance. 
The structure is thought to be a success, as it blends history with 
the future, and nature with the city. 
Nakdong River Victory Memorial Hall 
The Nakdong Victory Memorial Hall was built in memory of the 
victory at the Nakdonggang defense line which was the last 
fortification to protect the country during the Korean War.
★DIY Jeonju Choco Pie Making Experience

Jeonju - SeoulDAY 6
Jeonju Hanok Village
There are over 800 traditional Korean ‘hanok’ houses. It is 
especially beautiful for its roof curves.
★Experience touring in Hanok Village wearing Hanbok ※Includes 
hanbok and ladies headpiece only.
 Dongdaemun Market + Dongdaemun Design Plaza
★Nanta Show
Since October 1997 and it is the most popular show ever in Korea. 
It also has achieved outstanding international success having 
performed on Broadway and toured around the US and the rest 
of the world. 
※If unforeseen reason caused, will be replaced to Jump Show.

SeoulDAY 7
Compulsory Shopping Stops
Ginseng Outlet, Healthy Liver Shop, Cosmetic Duty Free
Beauty Academy (Skin Care Lesson)
Myeongdong
★Deoksu Palace ※Closed every Monday
It is the only place that sits alongside a series of western style 
buildings.

Seoul - Incheon  Kuala LumpurDAY 8
Local Products & Souvenir Store

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable 
memories.

仁川
Incheon

济州岛
Jeju Island

首尔
Seoul

全州
Jeonju

庆州
Gyeongju

大邱
Daegu

釜山
Busan

金浦
Gimpo
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OUT

Note: ★ Entrance fees Included ; Sightseeing stop



快来聊一聊

Korea Tours - Additional Terms & Conditions:
1.	 Tours are conducted in Mandarin.
2.	 Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
3.	 Tour fare quoted is for MALAYSIAN,  non-Malaysian surcharge applied.
4.	 Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory 	
	 shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything.  	
	 AVSB reserves the right to collect a penalty of RM350 per person should any tour 	
	 member fail to visit the specified shopping stops.

韩国团 - 附加条规:
1．所有行程以中文讲解为主。
2．三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
3．团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4．指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时，但不强制购买任何商品。若任何团员

没有停留在有关地点，蘋果旅游有权利征收350令吉/人的款项。

For Agent Use Only:

[体验]
韩服游全州韩屋村 | 往返览车前往前山展望台 | 巧克力馅饼DIY

[景点] 
石窟庵 | 佛国寺 | 城山日出峰 | 全州韩屋村 | 德寿宫 | 海女博物馆

[享受]
乱打秀 | 树木主题乐园

[品尝]
海鲜与鸡肉火锅 | 济州黑猪烤肉 + 汉拿山炒饭 | 济州刺身拼盘 |  
海鲜自助餐 | 全州拌饭

[EXPERIENCE]
Traditional Hanbok Wearing Touring In Jeonju Hanok Village |  
Return Cable Car Trip To Mt Apsan Observatory | DIY Choco Pie

[ATTRACTIONS]
Seokguram Grotto | Bulguksa Temple | Seongsan Sunrise Peak | 
Jeonju Hanok Village | Deoksu Palace | Haenyeo Museum

[ENJOY]
Nanta Show | Sumokwon Theme Park

[GOURMET]
Assorted Seafood With Chicken Steamboat |  
Black Pork Bulgogi + Hallasan Fried Rice | Sashimi Set | 
Seafood Buffet | Jeonju Bibimbap

韩服体验韩服体验 Experience Hanbok Wearing Experience Hanbok Wearing

石窟庵石窟庵 Seokguram Grotto Seokguram Grotto

行程亮点 HIGHLIGHTS

天数 DAYS 早餐 BREAKFAST 午餐 LUNCH 晚餐 DINNER 特选酒店 SELECTED HOTELS

1 - - - On Board

2 机上用餐 
On Board 

芝士春川炒鸡 + 米糕
Cheese Pan Fried Chicken with Rice Cake

济州刺身拼盘
Jeju Seafood Sashimi Set 济州Ocean Suites酒店 或 同级

 Jeju Ocean Suites or similar
3 酒店 Hotel 济州黑猪烤肉 +汉拿山炒饭

Black Pork Bulgogi + Hallasan Fried Rice
人蔘鸡汤

Ginseng Chicken Soup

4 鲍鱼粥 
Abalone Porridge

海鲜与鸡肉火锅
Assorted Seafood With Chicken 

Steamboat

豆腐汤 + 炒猪肉
Soft Beancurd Soup + Stir Fried 

Pork

大邱 Inter-Burgo Hotel 或 同级
Daegu Inter-Burgo or similar

5 酒店 Hotel 炒猪肉片
Pork Bulgogi

韩定食
Hanjungsik

全州华美达酒店 或 同级
Ramada by Wyndham Jeonju Hotel  

or similar

6 酒店 Hotel 全州拌饭
Jeonju Bibimbap

韩式烤肉自助餐
Pork Bbq Buffet 首尔九树2号精品酒店 或 同级

Seoul Nine Tree Premier Myeongdong 2 
Hotel or similar7 酒店 Hotel 海鲜自助

Seafood Buffet
晚餐自费

Own Expenses

8 酒店 Hotel 午餐自费
Own Expenses

机上用餐 
On Board -

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

Printed Date: SEPTEMBER 2020

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1. 	 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2.	 AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3.	 AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4. 	 Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5.	 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6. 	 All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1.	 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2.	 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3.	 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4.	 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5.	 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6.	 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

03-2141 8250
快来聊一聊  LET’S HAVE A CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS


